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W zwiqzku z majqcymi miejsce 1 wg informacji I! Burmistrza 1 
romowami w sprawie ugodowego zdatwienia sprawy odszkodowania 
dla finny Hert tytulem strat w dzidalno4ci, oraz likwidacji mlyna w Klodzku 
przy ul Zofii Stryjefiskiej, proszq o udzielenie odpowiedzi na poniisze pytania 
dla rozwiania wqtpliwoici towarzyswych tej sprawie. 

Jakie znaczenie posiada decyzja Starosty Powiatowego 
w Klodzku z dnia 8.03.201 1 bqdqca pozwoleniem budowlanym na wykonanie 
lmigdzy innymi 1 prac drogowych w cizlgu ulicy Matejki i Z.Stryjefiskiej 
obarczona powainq wadq prawn4 / nie uwzglgdnienie intereshwfirmy Hert - 
p. mlyna w postgpowaniu o udzielenie pozwolenia I co zostalo wykazane 
w decyzji Wojewody Dolnoilqskiego z dnia 14 marca 2012? 
Co ciekawe powyisq decyzjq zaskar2ylo miasto do NSA skargq z dnia 
18.04 2012 r. Ostatnimi dokurnentami w tej sprawie jest dwdcrotne 
wezwanie sqdowe do uiszczenia nalehych oplat / brak decyzji N U  
w akrach 1 

Czy rozwahmo wystgienie do Wojewody Dolno6lqskiego 
o uchylenie decyzji z dnia 8.03.201 l/pozwolenia na budowgl na podstawie 
art. 161 $ 2  KPA w zwiw z jej powaiaq wadq prawn4 ? 

Czy w naszym 1 miasta I stanowisku wykazano, 8e podstawowym 
od lat problemem mlym byly powakne utrudnienia w dojeidzie powodowane 
ograniczonyrn do 16 ton tonaiem mostu na Nysie Klodzkiej w ciqgu ulicy Matejki, 
oraz niezgodne /ograniczone pierwotnq zabudowq 1 parametry ulic dojazdowych. 

Czy jest prezentowany fakt, ie w latach 2007,2008 mlyn z uwagi na 
powy2sze uwarunkowania dokonywal przeladunku swoich produktbw na 
plwu przy ul. Slqskiej z mniejszych na wiqksze jednostki transportowe ? 



Czy dokonano analizy jaki w@yw na dzialalno4C Wna / w kwestii dojazdu / 
wywarly n i a n y  pod wzglqdem wielkoSci i tonah w Srodkach transportu dostarcz- 
jqcych zbo2e i wywo$qcych produkty przemialu / np. mmqkowozy I? 

Jezeli obshga prawna tych spraw tego nie podnosi to naczy ,ze sq jej znane 
uwarunkowania lokalne i topograficzne mogqce mieC znaczenie w sprawie. 

Dlaczego nie sprowadza siq roszczen mlyna tylko do kwestii przerwy 
w dzialalnoSci spowodowanej pracami remontowymi, co jest w miaq zasadne, 
a bierze siq na siebie odpowiedzialno6C i w i q  za likwidacjq mlyna z ktbrq 
miasto nie ma nic wspdlnego ? 
Po przeprowadzonym remoncie ul. Matejki i Z.Stryjehkiej nie nastpily 
W e  nowe istotne utrudnienia nie wystepujqce przed remontem. 

Przedstawiajqc powyzsze proszq Pana Burrnistrza o zweryfikowanie stanowiska 
miasta i przedstawienie go w spos6b zgodny z prawdq a nie majqcy na uwadze tylko 
interes firmy Hert. 


